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Föredragande Kyrkoherde Mia Bäck 
 

Gemensamma kyrkorådet behandlade budgeten för år 2025 
torsdagen den 19.9.2024 och församlingsrådens utlåtanden om 
budgeten ska vara registratorkontoret, ekonomichefen samt 
förvaltnings- och ekonomidirektören tillhanda senast 11.10.2024 kl. 
15. 
 
Åbo svenska församlings budgetmedel föreslås öka med 44 563€ 
från 718 708€ till 763 271€. Verksamhetsmedlen föreslås bli 
69 299€.    
 
Tanken är att församlingens investeringsönskemål förverkligas 
redan 2024 men det nya kylskåpet införskaffas 2025. 
 
 

Förslag Församlingsrådet har tagit del av gemensamma kyrkorådets förslag 
till budget 2025 och konstaterar följande: 
 
1. Församlingsrådet är tacksam över det ökade anslaget till 
församlingarna men är orolig för de ökade personalkostnaderna och 
utgifterna. En mer långsiktig lösning för att garantera att 
församlingarnas kärnverksamhet tryggas behöver hittas. 
2. Även om personalkostnaderna har ökat på grund av de allmänna 
löneförhöjningarna inom kyrkan är församlingsrådet av den åsikten 
att samfälligheten behöver överväga att höja lönekravgrupperna i 
samfälligheten. Det är svårt att motivera personalen att stanna kvar 
eller att söka jobb i församlingarna eftersom lönenivån är så låg.  
3. Åbo svenska församling, S:t Marie församling, Mikaels församling, 
Ådo domkyrkoförsamling och S:t Karins församling bedriver ett  
gemensamt och aktivt vänförsamlingsarbete med Reso församling 
och fyra församlingar i Bergen. Det underlättar vårt om det i 
budgeten fanns gemensamma budgetmedel för 
vänförsamlingsarbetet. Församlingsrådet föreslår att 10 000€ 
öronmärks för arbetet. Det här är särskilt angeläget nu när 
församlingarna arbetar för att starta ett nytt gemensamt unga vuxna-
arbete med inspiration från Bergen. 
 

 
Behandling Under behandlingen av ärendet föreslot Ulla Achrén ett tillägg:  

 
4. I syfte att frigöra medel från väggar till verksamhet 
stöder Åbo svenska församling det arbete som görs för 
att öka samanvändningen av utrymmen mellan 



 
församlingarna och att avstå från oändamålsenliga eller 
dyra utrymmen.  

 
 
 
Beslut Församlingsrådet omfattade enhälligt Achréns tillägg och beslöt att 

avge följande utlåtande: 
 
Församlingsrådet har tagit del av gemensamma kyrkorådets förslag 
till budget 2025 och konstaterade följande: 
 
1. Församlingsrådet är tacksam över det ökade anslaget till 
församlingarna men är orolig för de ökade personalkostnaderna och 
utgifterna. En mer långsiktig lösning för att garantera att 
församlingarnas kärnverksamhet tryggas behöver hittas. 
2. Även om personalkostnaderna har ökat på grund av de allmänna 
löneförhöjningarna inom kyrkan är församlingsrådet av den åsikten 
att samfälligheten behöver överväga att höja lönekravgrupperna i 
samfälligheten. Det är svårt att motivera personalen att stanna kvar 
eller att söka jobb i församlingarna eftersom lönenivån är så låg.  
3. Åbo svenska församling, S:t Marie församling, Mikaels församling, 
Ådo domkyrkoförsamling och S:t Karins församling bedriver ett  
gemensamt och aktivt vänförsamlingsarbete med Reso församling 
och fyra församlingar i Bergen. Det underlättar vårt om det i 
budgeten fanns gemensamma budgetmedel för 
vänförsamlingsarbetet. Församlingsrådet föreslår att 10 000€ 
öronmärks för arbetet. Det här är särskilt angeläget nu när 
församlingarna arbetar för att starta ett nytt gemensamt unga vuxna-
arbete med inspiration från Bergen. 
4. I syfte att frigöra medel från väggar till verksamhet stöder Åbo 
svenska församling det arbete som görs för att öka 
samanvändningen av utrymmen mellan församlingarna och att avstå 
från oändamålsenliga eller dyra utrymmen. 

 


